
 
 

 

 

Onderwerp:  Verzoek tot beantwoording schriftelijke vragen 

 

Geacht college,         15 december 2015 
 
Vanochtend ontvingen wij een document dat door moet gaan voor de beantwoording van onze 
schriftelijke vragen over de bereikbaarheid van Zuid Nederland. De VVD betreurt het ten zeerste dat 
over dit onderwerp het college weigert om de vragen van een serieuze beantwoording te voorzien. 
De ‘beantwoording’ heeft daarnaast de termijn ruimschoots overschreden en als we de college 
reactie lezen, vragen wij ons af waaróm u dit niet op tijd heeft kunnen beantwoorden. 
 
Tijdens de MRE-bijeenkomst én het bezoek aan de Automotive Campus werd al gesproken over 130 
mogelijke maatregelen die de bereikbaarheid van onze regio moeten verbeteren. Deze maatregelen 
werden nadrukkelijk genoemd in relatie tot het bidboek en niet in relatie tot het 
bereikbaarheidsakkoord, zoals u in uw reactie suggereert! Door de raad niet te laten beschikken 
over de andere 119 mogelijke maatregelen, wordt de raad gehinderd om in aanloop naar het 
bereikbaarheidsakkoord én in afwachting van het procesvoorstel, zich goed te kunnen voorbereiden 
om u eventueel kaders mee te geven.   
 
In het verleden hebben wij u als college al eerder moeten wijzen op de Gemeentewet waarin klip en 
klaar is opgenomen dat u een informatieplicht heeft en raadsleden de informatie ter beschikking 
moet stellen waar zij om vragen. Het zou jammer zijn wanneer de VVD de burgemeester wéér een 
brief moet sturen om over de gevraagde informatie te kunnen beschikken. Wij gaan ervan uit dat de 
wethouder mobiliteit het niet zo ver laat komen en de initiële vragen alsnóg zal beantwoorden. 
Daarbij merken wij op dat u in uw beantwoording aangeeft dat er op een later moment wordt 
gesproken over ‘gerichte begrotingen per maatregel’. De VVD vraagt naar de geschatte kosten, niet 
naar 119 gerichte deelbegrotingen.  
 
Aangezien de vragen al geruime tijd in uw bezit zijn, achten wij het niet meer dan logisch dan dat u 
deze vragen vóór 31 december van een goed antwoord voorziet. U heeft dan in totaal bijna zeven 
weken gehad om de vragen te beantwoorden en dat zou ruim voldoende moeten zijn. 
 
Daarnaast hebben we naar aanleiding van het ontvangen document de volgende aanvullende vragen 
voor u: 
 

1. Waarom vindt u het kennelijk niet van belang om de raad te laten beschikken over de 
gevraagde informatie?  
 

2. Deelt u de mening van de VVD dat wanneer de raad niet kan beschikken over het totaalbeeld 
van mogelijke maatregelen ter bevordering van de bereikbaarheid van onze regio, een 
procesvoorstel om in januari afspraken te maken over het moment en de manier waarop de 
raad bij de afwegingen betrokken wordt, volstrekt zinloos is zolang de raad niet over álle 
informatie kan beschikken? Graag voorzien van een toelichting.  

 
Wij zien uw beantwoording, voor 31 december 2015, graag tegemoet. 
 
Ferry van den Broek in samenwerking met commissielid Tom Meylink. 


